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Jaarverslag 2022 Ondernemers Vereniging Skarsterlân

Samenstelling bestuur 2022:

Voorzitter: Jan Bijlholt
Secretaris: Berend Westra
Penningmeester: Sander van der Wal
Algemeen: Edwin Agema

Frija Beetstra
Grietje van der Reijnst

Adviseur bestuur Tiede Boersma

Bestuursaangelegenheden:

Het bestuur is het afgelopen jaar maandelijks bijeen geweest voor de reguliere bestuursvergadering.
De Covid pandemie lag grotendeels achter de rug en er is veelal fysiek bijeengekomen.

Jeroen Blaauw is afgetreden. Grietje van de Reijnst en Edwin Agema zijn toegetreden tot het bestuur.

Tiede Boersma heeft kenbaar gemaakt het bestuur nog wel te willen ondersteunen. Van dit aanbod
wordt dankbaar gebruik gemaakt.

Gemeente aangelegenheden:

In 2022 vond overleg plaats met de gemeente op 26 januari (digitaal), op 13 april, op 19 september en
op 14 december. Het overleg wordt gevoerd tezamen met Ondernemersnetwerk Gaasterland (ONG)
en met Vereniging van Bedrijven Lemmer e.o. (VvBL). Namens OVS wordt deelgenomen aan het
overleg door Jan Bijlholt en Grietje van der Reijnst. Namens de gemeente wordt het overleg
bijgewoond door de wethouder, Laurens Bergsma en Dick Schuurman. In 2022 vonden verkiezingen
plaats. Twee keer werd vergaderd met wethouder Veldman. De vergaderingen in het tweede halfjaar
vonden plaats met wethouder van Iddekinge.

Van de overleggen worden notulen opgesteld. De notulen kunt u lezen op de website van OVS.

Namens OVS, VvBL en ONG werd op 26 april een brief gezonden aan de formateur, de heer Van
Beek. In de brief werd aandacht gevraagd voor de volgende onderwerpen:

- behoud en zo mogelijk uitbreiden van werkgelegenheid;
- vestigingsmogelijkheden;
- infrastructuur.

De brief kunt u teruglezen op de website van OVS. Naar aanleiding van de brief heeft een overleg
plaatsgevonden met de formateur.

In verband met de problematiek aquaduct werd namens het bestuur van OVS een brief geschreven
aan Minister Harbers van Infrastructuur. De brief kunt u teruglezen op de website.

De gemeente heeft in voorbereiding een nieuw kader sociaal economisch beleid. Allereerst is
geëvalueerd het sociaal economisch beleid periode 2015-2020. In dat verband heeft een gesprek
plaatsgevonden door een delegatie van het bestuur met de heer Bas Doets van het bureau E&E
Advies. Dit bureau heeft de gemeente begeleid bij het vormgeven van het beleid. Dit bureau zal ook
een nieuw beleidsplan opstellen.
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Op 24 november heeft een bijeenkomst plaatsgevonden voor de leden van OVS op het
gemeentehuis. Op deze avond heeft Bas Doets de economische foto van De Fryske Marren
gepresenteerd.

Inmiddels is een begeleidingscommissie samengesteld voor de opzet van een nieuw sociaal
economisch beleid. Vanuit OVS neemt aan deze begeleidingscommissie deel Bart Hakbijl en Jan
Bijlholt.

Binnenkort zal een enquête verspreid worden om de nodige input op te halen voor het beleid voor de
komende jaren.

Samenwerkingsverbanden:

Met VvBL en OnG vindt regelmatig overleg plaats. Eén keer per jaar wordt ook een gezamenlijke
avond georganiseerd. Dit jaar werd de avond georganiseerd door OVS in Sint Nicolaasga. Tijdens de
avond werd een boeiende presentatie verzorgd door Holiday Ice. Als gastspreker trad op Rintje
Ritsma.

Terugblik op activiteiten:

Afgelopen jaar zijn de volgende activiteiten (mede)georganiseerd:

- 3 maart : algemene Ledenvergadering
- 31 maart :  gezellige avond bij Cafe ’t Hert in Joure
- 21 april : gezamenlijke avond met de gemeente De Fryske Marren,

 gastspreker Mathijs Bouman
- 19 mei : dagtrip met Zeesleepboot “De Holland”, een dagje naar Vlieland
- 23 juni : Smûk Oerke bij de palingfabriek van Chris Huisman en Jetske de Jong

 in Rohel
- 14 september :  Smûk Oerke bij Peter en Marijke Rijpkema van Melkveebedrijf

 “De Swettepoel” in Broek; tevens lezing verzorgd door Klaas de Jong van
 A-ware met aansluitend discussie

- 27 oktober : gezamenlijke avond met VvBL en ONG te Sint Nicolaasga; presentatie werd
   verzorgd door Holiday Ice; gastspreker Rintje Ritsma

- 24 november :  presentatie verzorgd door Bas Doets, met als onderwerp ‘economische foto
 gemeente Fryske Marren 2022’“gemeentelijke” economie

- 15 December  :  Smûk Oerke/eindejaarsborrel bij Roel Veerbeek van Skischool Snowsports

De nieuwjaarsbijeenkomst kon vanwege Covid19 niet doorgaan.
De boottocht met De Simerwille ging helaas niet door.

Leden:
Het ledenaantal is in 2022 gedaald met 1. De OVS kon in 2022 22 nieuwe leden verwelkomen. Er
waren 23 opzeggingen.

Per eind 2022 waren er 354 leden.

Op de site kunt u een overzicht zien van nieuwe aangemelde leden.

Ondernemers Vereniging Skarsterlân.
Namens het bestuur,

Berend Westra, secretaris
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Nieuwe leden
OVS Sint Nyk
Awerk
Bedrijfskledingonline
De Jong Fysiotherapie
Ric Oud Interim
Bart de Vries Transport
Balling
WoonzekerKeuringen
F. op de Hoek Kraanverhuur
Broer Hielkema Loonbedrijf
Roosjen Techniek Service
in2e-engineering
Bokma Hoveniers
Garanta
Matterhorn coaching
Parket-renoveren
Frame.frl
Bangma
Noflik
Ronand Hilarius
Op de Hoek Makelaardij
Herbert Hypotheken

Opzeggingen

Bureau Ulbe Ozinga
Indexus
Eigenwijz Coaching
Sparkel
Lof der Zotheid
Sutherland
Van der Heide Bouw
Cupersusgedenken

Jonkman Administraties
Jonkman Sint Nicolaasga
Hospes Coaching
Benedictus Advies
BTL
Aligoté Catering
EconVice
Atelier Lammie
Zorggroep Hof en Hiem
Alcadra
Kampen Schildersbedrijf
Hen3k
Harmsma Notarissen


